



提交計劃書
截止日期
2014年12月19日
中午十二時
PROPOSAL SUBMISSION
DEADLINE
12 noon,
19 DECEMBER
2014

香港工程師學會

流動裝置遊戲程式設計比賽

The HKIE Mobile Game Apps Competition 2015

工程與你 Engineering and You

這比賽旨在推廣工程行業及香港工程師學會，並讓大眾掌握更多工程知識和促進工程資訊交流。參賽者須以工程相關的概念、原理、技術或應用為藍本，設計一款流動裝置 **遊戲程式**。
This Competition aims to promote the engineering industry and the Hong Kong Institution of Engineers (HKIE), as well as to facilitate the sharing of engineering knowledge and information exchange among the public. Participants are required to create a **Mobile Game Application (app)** based on any concept, principle, technique or application related to the field of engineering.

主題 Theme

「工程與你」 "Engineering and You"

參賽組別 Categories

公開組	Open
大專組 (隊員須為全日制學生)	Tertiary Institutions (members are full-time students)
中學組 (隊員須來自同一學校)	Secondary Schools (members from the same school)

* 備註 Notes:

- 公開組的參賽作品必須是在iOS或Android平台上開發的一款遊戲程式，並可安裝於流動裝置上使用。
- 大專組及中學組的參賽作品必須是在iOS或Android平台上開發的一款遊戲程式，參賽者可選擇提交可安裝於流動裝置上使用或於虛擬器 (app simulator) 上運行的作品。
- 每組別均可以個人名義或隊伍 (不多於四人及每人只可報名一次) 參賽。
- Submission of Open Category must be a mobile game app developed for iOS or Android platform. It must be a fully functional app which can be installed on a mobile device.
- Submission of Tertiary Institutions and Secondary Schools Categories must be a mobile game app developed for iOS or Android platform. Participant can choose either to submit a fully functional app which can be installed on a mobile device or one which runs on an app simulator.
- Individual or team up to 4 members is allowed to register once and under one category only.

獎項 Prizes

各組別均設 For each category

冠軍 Champion	獎盃及現金獎港幣一萬五千元 A trophy and cash prize of HK\$15,000
亞軍 1st Runner-up	獎狀及現金獎港幣一萬元 A commemorative certificate and cash prize of HK\$10,000
季军 2nd Runner-up	獎狀及現金獎港幣五千元 A commemorative certificate and cash prize of HK\$5,000
優異獎 (兩名) Merit (2 awards)	獎狀及現金獎港幣一千五百元 A commemorative certificate and cash prize of HK\$1,500

比賽流程 Schedule

提交報名表及計劃書截止日期：2014年12月19日中午12時
Registration and Proposal Submission Deadline: 12 noon, 19 December 2014

提交作品示範短片截止日期：2015年2月9日
Apps Demonstration Video Submission Deadline: 9 February 2015

入圍作品簡報：2015年2月28日
Final Presentation: 28 February 2015

頒獎典禮：2015年3月28日 (暫定)
Prize Presentation Ceremony: 28 March 2015 (Tentative)

報名及查詢 Registration and Enquiries

報名表及比賽詳情可於以下網址下載：
Registration form and competition details can be downloaded from:
<http://www.hkie.org.hk>

查詢 Enquiries:

電話 Tel : 2830 9065
電郵 Email : AppsComp2014@hkie.org.hk



媒體伙伴 Media Partner

